

**Protokoll** fört vid kvartalsmöte 2024-03-26 i SARK

Närvarande: SA6BPD, SM6TOB, SM6OEF, SA6FAX, SM6LPF, SM6BWD, SM6LPG, SM6MJW, SM6MDF, SM6TOL

Plats: Klubbstugan.

### **1. Mötet öppnas:**

Ordföranden Bengt SM6OEF förklarar mötet öppnat.

### **2. Ekonomi:**

Giro: 29.445kr

Bank: 12mån 30.000kr

Bank: 6mån 10.000kr

Ränta för respektive konto: 1år 203kr, 6mån 75kr

Inkommit:

Medlemsavgifter: 13.800kr

SMFF: 2.590kr

SMLA: 8.651kr

Sponsring: 20.600kr

Ränta: 1.357kr (för 2023)

SMLA från Paypal: 1.293kr

Kommande utgifter:

El: 1.249kr

Hyra: 250kr

Betalda utgifter

Snö: 4.400kr ( för 2023-2024)

Kommande inkomster:

Kläder: 343kr

Dekaler: 0kr

Sponsring: RS Elektronik 1.000kr

SMFF: 80kr

### **3. HF:**

Staglinefästen är nu galvade och klara för hämtning. Leif LPG och Tomas BWD har möjlighet att hämta dessa staglinefästen och pratar ihop sig med Per THE.

Vi har beslutat om arbetsdag den 27:e april, detta för att förbereda kommande lyft av kortvågen.

FAX har gjort en "Ugly balun" för att testa om detta skulle kunna hjälpa mot HF i shacket.

MDF håller på att rensa på jobbet och hittat en massa plintar för DIN-skena sin han kommer att ta med upp till klubben.

Genomgång av punkter på arbetstavlan.

Vilka punkter har vi att beta av och vem gör vad och är det något material som saknas.

Vi behöver kolla i skjulet eller i stugan ifall det finns något bra klämförband för de nya koaxialkablarna som skall sättas upp i kortvågsmasten.

#### **4. VHF:**

Vi har kört bra på testerna med hyggliga resultat.

#### **5. Repeater och Fyr:**

För information så skall Per THE's repeater skall flyttas till kommunmasten, efter att vi är klara med kortvågsmasten.

70cm repeatern går nu helt plötsligt att köra hemma hos Leif LPG.

Orsaken till att det nu fungerar är det ingen som vet, man misstänker att dom har vridit antennen upp i masten, som tidigare varit ett litet önskemål från klubben.

Christer MJW skall kolla på att flytta APRS repeatern från Katrinefors i Mariestad, då Katrinefors vill att vi skall ta bort denna, då man inte längre har någon radioamatör som arbetar kvar där.

Frekvensen på repeatern är 434.800MHz.

Christer MJW kontaktar Hans för vidare demontering.

Önskemålet om en digital länk över berget, för att knyta ihop de båda sidorna kvarstår.

Den radio som var tilltänkt, fungerar inte som den skall och behöver ses över.

Fyren på 6m kör vidare och rapporteras in utan några problem.

#### **6. Övriga frågor:**

Mulltoan behöver transporteras till klubbstugan.

Den 4:e maj kommer SK6EI att ha en föreläsning av Stig SM4GGC.

VHF, UHF, EME idag, aurora, meteorscatter.

Detta är en föreläsning för våra medlemmar samt ev. utvalda lämpliga personer.

Förslag på program:

Lunch kl13:00-14:00

Föreläsning 11:00-13:00.

Fika i stugan.

Per THE och Bengt OEF kollar med Billingeus, om det finns möjlighet att låna en lokal.

Thomas AIN vill aktivera gänget i Falköping, då klubben tappat medlemmar och har hittills i år bara 7st medlemmar. Thomas önskar få till en aktivitet att visa upp de portabelstationer som några av våra medlemmar i klubben har byggt ihop, Leif LPG och Andreas FAX kollar på detta tillsammans med Thomas AIN

Den första juni är det SMPD.  
Där kommer vi i klubben att aktivera SMFF och SMSS.  
Regler för detta behöver fastställas innan det är dags.

Det är mycket prylar i klubben som inte används och dessutom tar en massa plats.  
Här kommer Andreas FAX och Daniel BPD tillsammans under kommande tisdagskvällar att plocka ihop av vad de tror inte längre behövs.  
Detta kommer sedan att finnas för försäljning till våra medlemmar i första hand och sedan är tanken att detta skall avyttras på kommande loppis som SK6LR kommer att anordna i Järpås den 2024-08-31.  
En inventering av alla prylar kommer att ske.

Vi har haft problem med att den nya luftvärmepumpen inte startat på våra tisdagar.  
Som ett första test, skall fjärrkontrollen läggas undan och inte finnas tillgänglig.  
Detta för testa om det är fjärrkontrollen eller om det är den mänskliga faktorn som påverkat timern i luftvärmepumpen.  
Sluttiden på uppvärmningen är nu ändrad till kl23:45 på våra tisdagar, då det funnits önskemål om förlängning av tiden.

Supertext består av flera grupper och det är viktigt att man håller sig till rätt grupp, när man skall skicka meddelande.  
SK6EI, skall endast vara information som är viktig och som behöver nå ut till ALLA medlemmar.

Kostnaden för att skicka QSL-kort är nu höjt till 1kr/QSL-kort.

Leif LPG och Kjell TOL besökte SM6-mötet i Karlsborg.  
Under mötet fick respektive klubb presentera sin klubbaktiviteter.  
Leif LPG och Kjell TOL visste inte om att detta skulle ske och var helt oförberedda för detta.  
Tur är att klubben har mycket aktivitet och att både Leif och Kjell har bra koll.  
Presentationen av våra aktiviteter i klubben gick bra trots allt.

Frågor som dök upp under SM6-mötet var utbildning/kurs för att bli radioamatör.  
Reino SM6YED gick igenom om hur det ser ut idag och berättade att det endast finns en kurs via webben som är live idag.  
Leif LPG ställde frågan om det finns en tydlig kursplan, vilket i dagsläget inte finns.  
Man håller på att se över provfrågorna vilket kommer att vara klart efter sommaren.  
I samband med detta kommer man ta fram om vilka delar i konceptboken som är aktuella för kursen och provet.

## **7. Mötets avslutande:**

Ordföranden Bengt SM6OEF avslutar mötet.

---

Bengt Frykler, ordförande

---

Daniel Jonsson, sekreterare